

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 65

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 65

1950

**I. Nos. 815-844
II. Nos. 208-218**

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 1 June 1950 to 13 June 1950*

	<i>Page</i>
Note by the Secretariat relating to the publication of twenty-four agreements concluded by the United Nations International Children's Emergency Fund with various States Members of the United Nations and registered <i>ex officio</i> under Nos. 815 to 838.....	4
No. 815. United Nations International Children's Emergency Fund and Poland :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Poland. Signed at Paris, on 23 August 1947.....	22
No. 816. United Nations International Children's Emergency Fund and Czechoslovakia :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Czechoslovakia. Signed at Lake Success, on 3 October 1947.....	26
No. 817. United Nations International Children's Emergency Fund and Yugoslavia :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Yugoslavia. Signed at Lake Success, on 20 November 1947.....	28
No. 818. United Nations International Children's Emergency Fund and China :	
(a) Agreement concerning the activities of the UNICEF in China. Signed at Nanking, on 21 May 1948.....	38
(b) Supplementary Agreement relating to the processing of raw cotton and the distribution of cotton cloth. Signed at Nanking, on 6 November 1948.....	40

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 65

1950

**I. Nos 815-844
II. Nos 208-218**

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} juin 1950 au 13 juin 1950*

	<i>Pages</i>
Note du Secrétariat relative à la publication de vingt-quatre accords conclus par le Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et divers Etats Membres des Nations Unies et enregistrés d'office sous les numéros 815 à 838	5
N° 815. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Pologne : Accord concernant les activités du FISE en Pologne. Signé à Paris, le 23 août 1947.....	23
N° 816. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Tchécoslovaquie : Accord concernant les activités du FISE en Tchécoslovaquie. Signé à Lake Success, le 3 octobre 1947.....	27
N° 817. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Yougoslavie : Accord concernant les activités du FISE en Yougoslavie. Signé à Lake Success, le 20 novembre 1947.....	29
N° 818. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Chine : a) Accord concernant les activités du FISE en Chine. Signé à Nankin, le 21 mai 1948..... b) Accord complémentaire relatif au traitement du coton brut et à la distribution de tissus de coton. Signé à Nankin, le 6 novembre 1948.	39 41

	<i>Page</i>
No. 819. United Nations International Children's Emergency Fund and Philippines :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in the Philippines. Signed at Paris, on 20 November 1948.....	48
No. 820. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to Brunei) :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Brunei. Signed at New York, on 17 June 1949.....	50
No. 821. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to Hong Kong) :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Hong Kong. Signed at New York, on 17 June 1949.....	54
No. 822. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to Federation of Malaya) :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Malaya. Signed at New York, on 17 June 1949.....	54
No. 823. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to North Borneo) :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in North Borneo. Signed at New York, on 17 June 1949.....	56
No. 824. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to Sarawak) :	
Agreement concerning the activities of the UNICEF in Sarawak. Signed at New York, on 17 June 1949.....	56

Pages

N° 819. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Philippines :

Accord concernant les activités du FISE aux Philippines. Signé à Paris, le 20 novembre 1948..... 49

N° 820. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, pour le compte du Brunéi :

Accord concernant les activités du FISE au Brunéi. Signé à New-York, le 17 juin 1949..... 51

N° 821. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, pour le compte de Hong-kong :

Accord concernant les activités du FISE à Hong-kong. Signé à New-York, le 17 juin 1949..... 55

N° 822. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, pour le compte de la Fédération malaise :

Accord concernant les activités du FISE dans la Fédération malaise. Signé à New-York, le 17 juin 1949..... 55

N° 823. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, pour le compte du Bornéo du Nord :

Accord concernant les activités du FISE dans le Bornéo du Nord. Signé à New-York, le 17 juin 1949..... 57

N° 824. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, pour le compte du Sarawak :

Accord concernant les activités du FISE au Sarawak. Signé à New-York, le 17 juin 1949..... 57